

**Իրավաբանական անձի Գործարար հիմնական պայմաններին միանալու Դիմում**  
**Application to join the General terms of Business for legal entity**

**Заявление о присоединении к Основным условиям бизнеса для юридического лица**

Ընկերության անվանում (այսուհետ՝ «Հաճախորդ») Name of the Company (hereafter “The Client”) Название Компании (далее «Клиент»)	
Գրանցման ամսաթիվ Date of the registration Дата государственной регистрации	
Գրանցման երկիր Country of the registration Страна государственной регистрации	
Գրանցող մարմին կամ գրանցման համար Registering body or registration number Регистрирующий орган или номер регистрации	
ՀՎՀՀ TIN ИНН	
Հաճախորդի անունից սույն դիմումի ներկայացման իրավասություն ունեցող անձ A person authorized to submit this application on behalf of the Client Лицо, уполномоченное подавать данное заявление от имени Клиента	
Հաճախորդի անունից իրավասություն ունենալու ապացույց Proof of authority on behalf of the Client Подтверждение полномочий от имени Клиента	

Սույն դիմումի ստորագրմամբ հայտնում եմ Հաճախորդի ցանկությունը միանալու «**Ֆրիդոմ Ֆինանս Արմենիա**» ՍՊԸ-ի (այսուհետ՝ «Ընկերություն») Գործարար հիմնական պայմաններին (այսուհետ՝ «Պայմաններ»), որը տեղադրված է Ընկերության վեբկայքում ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)), որով նկարագրված է Ընկերության կողմից արժեթղթերով ներդրումային ծառայությունների տրամադրման ընդհանուր պայմանները: Հաստատում եմ նաև իմ անվերապահ համաձայնությունը՝ Պայմանների և դրան կից հավելվածների բոլոր դրույթների վերաբերյալ:

By signing the application, I hereby express the Client's desire to join the General terms of business (hereinafter referred to as "Terms") of "**Freedom Finance Armenia**" LLC (hereinafter referred to as the "Company"), which is posted on the Company's website ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)), which describes the general

conditions of providing investment services with securities by the Company. I also confirm my unconditional agreement to all provisions of the Terms and the attached annexes.

Подписывая заявку, я тем самым выражаю желание Клиента присоединиться к Основным условиям бизнеса (далее — «Условия») ООО «Фридом Финанс Армения» (далее — «Компания»), которая размещена на веб-сайте Компании ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)), в котором описаны Общие условия оказания компанией инвестиционных услуг с ценными бумагами. Я также подтверждаю свое безоговорочное согласие со всеми положениями Условий и прилагаемых приложений.

Սույն դիմումով նաև Հաճախորդի անվերապահ համաձայնությունն էմ հայտնում Ընկերության Պատվերների կատարման քաղաքականությանը, որը նույնպես տեղադրված է Ընկերության վեբկայքում ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)):

With this application, I also express the Client's unconditional consent to the Company's Order Execution Policy, which is also posted on the Company's website ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)).

Настоящим заявлением я также выражаю безоговорочное согласие Клиента с Политикой исполнения заказов Компании, которая также размещена на сайте Компании ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)).

Հաստատում եմ, որ Հաճախորդը տեղեկացված է ֆինանսական գործիքներում ներդրումների հետ կապված ռիսկերի մասին և անվերապահորեն ընդունում է, որ Ընկերությունը պատասխանատվություն չի կրում այդ գործառնությունների և դրանց հետևանքների համար, բացառությամբ այն դեպքերի, երբ Ընկերությունը խախտել է այդպիսի գործառնությունների կատարման համար Պայմաններով կամ Հայաստանի Հանրապետության օրենսդրությամբ սահմանված պահանջները:

I confirm that the Client is informed about the risks associated with transactions with financial instruments and unconditionally accepts that the Company is not responsible for these operations and their consequences, except for the cases when the Company has violated the requirements set by the Terms or Republic of Armenia legislation for the performance of such operations.

Подтверждаю, что Клиент проинформирован о рисках, связанных с вложениями в финансовые инструменты, и безоговорочно соглашается с тем, что Компания не несет ответственности за данные операции и их последствия, за исключением случаев, когда Компания нарушила требования, установленные Условиями или законодательством Республики Армения для выполнения таких операций.

Հաստատում եմ, որ Հաճախորդը ծանոթացել է Ռիսկերի մասին ծանուցմանը, որը տեղադրված է Ընկերության վեբկայքում ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)):

I confirm that the Client is acquainted with the Rick Notice, which is posted on the Company's website ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)).

Подтверждаю, что Клиент ознакомился с Уведомлением о рисках, размещенным на сайте Компании ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)).

Հաստատում եմ, որ Հաճախորդը ծանոթացել է Շահերի բախման քաղաքականությանը, որը տեղադրված է Ընկերության վեբկայքում ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)), համաձայն է դրա բոլոր դրույթների հետ:

I confirm that the Client is acquainted with the Prevention of Conflict of Interests Policy posted on the Company's website ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)), and agrees with all its provisions.

Подтверждаю, что Клиент ознакомился с Политикой конфликта интересов, размещенной на сайте Компании ([www.ffin.am](http://www.ffin.am)), согласен со всеми ее положениями.

Ստորագրելով սույն դիմումը, մենք/ես հայտարարում ենք/եմ, որ ստորագրողն իրավունք ունի Հաճախորդի անունից ստորագրել փաստաթղթեր և գործարար հարաբերության մեջ մտնել Ընկերության հետ Հաճախորդի անունից և

By signing this application, we/I declare that the signatory has the right to sign documents on behalf of the Client and enter into business relations with the Company on behalf of the Client and

Подписывая данное заявление, мы/я заявляем, что подписывающее лицо имеет право подписывать документы от имени Клиента и вступать в деловые отношения с Компанией от имени Клиента и

- 
1. ստորագրողը ստացել է սույն դիմումը ստորագրելու և Հաճախորդի անունից Ընկերության հետ գործարար հարաբերության մեջ մտնելու համար բոլոր կորպորատիվ համաձայնությունները, հավաստումները, որոշումները կամ որևէ այլ փաստաթուղթ կամ որոշում, որը պահանջվում է Հաճախորդի կանոնադրությամբ և/կամ վերջինիս նկատմամբ կիրառելի օրենսդրությամբ կամ

---

the signatory has obtained all corporate consents, certifications, resolutions or any other document required by the Customer's articles of association and/or applicable law to sign this application and enter into a business relationship with the Company on behalf of the Customer;  
or

---

заявляет, что имеет право подписывать документы от имени Клиента и вступать в деловые отношения с Компанией от имени Клиента и получил(а) все корпоративные согласия, сертификаты, резолюции или любые другие документы или резолюции, требуемые уставом Клиента и/или применимым законодательством для подписания настоящего заявления и вступления в деловые отношения с Компанией от имени Клиента; или

- 
2. սույն դիմումը ստորագրելու և Հաճախորդի անունից Ընկերության հետ գործարար հարաբերության մեջ մտնելու համար Հաճախորդի կանոնադրությամբ և/կամ վերջինիս նկատմամբ կիրառելի օրենսդրությամբ որևէ կորպորատիվ համաձայնության, հավաստման, որոշումների կամ որևէ այլ փաստաթղթի կամ որոշման ստացման համաձայնություն սահմանված չէ:
-

In order to sign this application and enter into a business relationship with the Company on behalf of the Client, the Client's charter and/or the legislation applicable to the latter does not require consent to receive any corporate agreement, certification, resolution or any other document.

Для подписания настоящей заявки и вступления в деловые отношения с Компанией от имени Клиента устав Клиента и/или законодательство, применимое к последнему, не требует согласия на получение каких-либо корпоративных договоров, справок, решений или любой иной документ.

Ստորագրողը հաստատում է, որ ծանոթացել է Գաղտնիության քաղաքականության մասին ծանուցմանը, [հղում](#) և տալիս է իր համաձայնությունը մշակել իր անձնական տվյալները:

The signatory confirms that he/she is acquainted with the Privacy policy Notice, [link](#) and gives his/her consent to processing of his/her personal data.

Подписант подтверждает, что он/она ознакомлен/ознакомлена с Уведомлением о Политике конфиденциальности, [ССЫЛКА](#) и дает свое согласие на обработку своих персональных данных.

Անուն, Ազգանուն, Հայրանուն, Ընկերության անվանում/  
Name, Surname, Name of the Client (Legal Entity)/  
Имя, Фамилия, Наименование Клиента (Юридического лица)

Հաճախորդի ստորագրությունը/ Client's signature/ подпись Клиента

\_\_\_\_ / \_\_\_\_ / \_\_\_\_

Ամսաթիվ/ Date/ Дата

«Ֆրիդոմ Ֆինանս Արմենիա» ՍՊԸ Տնօրեն/Director of Freedom Finance Armenia LLC/Директор  
ООО «Фридом Финанс Армения»

Հովակ Հովակիմյան/ Ovak Ovakimian/Овак Овакимян